
Pytanie: 

 

Dzień dobry, 

 

8 stycznia 2020 r. oraz 10 lipca 2020 r. zadawałam pytanie dotyczące montażu bankomatu w 

Świdnicy. W odpowiedzi przeczytałam, że trwają negocjacje z firmą Euronet, która wyceniła 

usługę montażu bankomatu zbyt drogo. Pisała Pani, że będzie informowała o rezultatach 

negocjacji. Nie jestem w stanie wyobrazić sobie negocjacji, które trwają dwa lata nawet w dobie 

Coronawirusa.  

 

                                                                                                                         Beata Kluczkiewicz  

 

Odpowiedź: 
 

 
Szanowna Pani,  
 
Gmina Świdnica bardzo chciałaby, aby mieszkańcy mogli mieć na swoim terenie wiele 
udogodnień, nie wszystkie jednak są zależne tylko od nas. Pomysł postawienia bankomatu 
pojawił się faktycznie już jakiś czas temu. Odbyły się rozmowy z właścicielami sklepu DINO w 
Świdnicy i próba postawienia właśnie tam bankomatu. Przede wszystkim ze względu na dużą 
liczbę mieszkańców, którzy korzystają z tego miejsca, a także z uwagi na zabezpieczenie 
bankomatu przed ewentualnymi szkodami i kradzieżami. Niestety firma DINO nie zgodziła się na 
lokalizację bankomatu przy sklepie. Rozpoczęliśmy rozmowy z firmą Euronet, która wstępnie 
wyraziła zgodę na lokalizację bankomatu przy urzędzie gminy. Natomiast postawiła takie warunki 
współpracy, że Gmina nie jest w stanie ich na dzień dzisiejszy spełnić. Mianowicie uzależniła 
postawienie bankomatu od ilości transakcji, kwot wypłacanych, a w przypadku braku wymaganej 
liczby transakcji i wypłaconych kwot, gmina zobowiązana byłaby do pokrycia różnicy. Takie 
rozwiązanie nie jest możliwe pod względem prawnym. Rozpoczniemy w najbliższych tygodniach 
poszukiwanie innej firmy.   
 

 

 
Pozdrawiam serdecznie 

 
Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


